

## 桃園國際機場二期航廈轉機須知—TPE TERMINAL II TRANSIT INFORMATION



### 隔夜轉機須知

親愛的旅客：

若您於桃園機場(TPE)隔夜轉機，請您注意以下說明：

- 一、若您未持有有效入境中華民國的簽證，請直接前往長榮航空轉機櫃檯，由地勤人員確認後，通過轉機安檢後至三樓出境樓層休憩。【轉機安檢於24:00-05:00暫停作業】
- 二、若您持有有效入境中華民國的簽證、或您可申請免簽證入境中華民國，請您先至長榮航空轉機櫃檯進行確認，再自行入境中華民國。

請注意：

1. 託運行李不需提領。
2. 入境中華民國，可能需支付桃園機場稅金。
3. 請參考航廈出境航班資訊螢幕，確認出境航班登機門編號，並於起飛前30分鐘抵達登機門。
4. 桃園機場三樓出境樓層設有旅客休憩設備。

若有任何疑問，請洽長榮航空地勤人員或致電+886-3-351-6805

謝謝您搭乘長榮航空。

### Notice for Overnight Transfer Passenger

Dear customer,

If you intend to transfer within TPE airport for overnight, please be informed of the following guidelines:

- a. If you don't have valid VISA to enter R.O.C. Taiwan, please contact EVA Transfer Counter for transfer security check formalities before proceed to departure level (3F). (Transfer Security Check service will cease operation during 24:00~05:00)
- b. If you are eligible to enter R.O.C. Taiwan, please contact EVA Transfer Counter for verification prior to arrival immigration.

Notice:

1. You don't have to pick up your check-in baggage.
2. You might have to pay airport tax if entering R.O.C. Taiwan.
3. Please double check the boarding gate via public flight information screen and arrive the boarding gate 30 minutes before departure time.
4. Rest Areas are available in the departure level for your convenience.

Please contact EVA ground staff or call +886-3-351-6805 for any inquiries.

Thank you.